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Generalforsamling for den samlede institution
Grindsted Privatskoles Støtteforening.

Formandens beretning.

Hvem er vi?
Støtteforeningen er en forening; der er valgt af forældre til børn på skolen eller i børnehaven.
Vi har til formål,

- at yde praktisk hjælp og evt. økonomisk støtte til forskellige arrangementer og
- at yde hjælp til klasser/ børnehaven eller enkelte elever til f.eks. lejrture eller

lignende.

På vores bestyrelsesmøde i Støtteforeningen sidste år i 2020, havde vi svært ved at få nye
medlemmer ind i bestyrelsen. Vi måtte på forældreintra efter mødet og lave en kraftig
opfordring til at melde sig ind for at Støtteforeningen fortsat kunne bestå.
Det gav heldigvis en god respons og vi endte med at flere henvendte sig, så vi måtte bruge
først til mølle princippet. Medlem, 1. suppleant og 2. suppleant.
Med lidt start vanskeligheder, i forhold til at finde medlemmer til bestyrelsen, gik første møde
rigtig fint. Vi fik konstitueret os med formand, kasserer og sekretær.

Efteråret 2020 og foråret 2021 har været meget stille. Corona gjorde det umuligt at holde
arrangementer. Så bl.a. vores årlige bankospil måtte aflyses, ligesom Engsøløbet heller ikke
blev til noget for 2. år i træk.
Vi mødtes med PU (pædagogisk udvalg) for at planlægge en mulig genåbning/
sommerafslutning. Musiklærerne på GP havde fået en fantastisk ide. En musik koncert
udenfor, hvor alle kunne være med, med ensretning, håndsprit og opdeling Det var en stor
dag. 0-8.klasse optrådte med sang og musik og forældre kom i hold og kiggede på.
ENDELIG måtte vi komme på skolen igen og kunne glæde os over vores børns kunnen og
lærernes engagement. Støtteforeningen og Bestyrelsen stod for salg af pølser og sodavand
og vi fik alle ønsket hinanden en god sommer.
Selvom der nu lige så stille blev åbnet mere op i Danmark og med mulighed for at rejse til
udlandet, skulle vi stadig være forsigtige og påpasselig. Det oplevede vi bl.a. i vores familie.
Kufferten var pakket og vi var klar til at tage til lufthavnen, da sidste svar fra test kom i
E-boks. En af børnene var testet positiv og vi måtte aflyse vores tur til familien i udlandet,
som vi ikke havde set i 2 år. Rigtig øv.
Sommerferien blev for nogen i udlandet, andre på camping i danmark og for vores
vedkommende i isolation hjemme i huset.

!, skoledag var stadig præget af corona, men vi var alle inviteret med. Alle samledes vi ude
på parkeringspladsen, hvor Annette Lundgaard bød velkommen.
Efterfølgende gik børnene i deres klasser og forældrene gik over i bygningerne til den nye
børnehave. Vi i Støtteforeningen sørgede for rundstykker, kaffe, og saftevand. Stemningen
var god. Vi nød at kunne snakke og hygge med hinanden. Grindsted Privatskoles bestyrelse
fremlagde deres visioner og tegninger om den nye børnehave.



Den nye børnehave har også været på vores læber i støtteforeningen. Vi vil rigtig gerne
være der for børnene med den hjælp og støtte vi kan, både i børnehave og skole. Vi glæder
os til at den står færdig, og vi kan vise, hvad vi har at byde ind med.

Den årlige høstfest blev afholdt helt som vi plejer med grill, slushice, popcorn, kaffe, kage,..
ALLE var inviteret, børnehave, skole,  forældre, søskende, lærere. Vejret var fantastisk og
stemningen helt i top. Ifølge årshjulet er 4. og 5. klasse medarrangører denne dag. De
gjorde det super godt. der var salg af grønsager i små boder, flødebollekast, porcelæn
skydning, bamselodder, … Tusind tak til forældre og børn i 4. og 5. klasse og en stor tak til
alle jer der mødte op. ALLE var I med til at gøre det til en fantastisk høstfest.
Det er det vi kan på Grindsted Privatskole og Børnehave. Vi er gode til at samles og møde
op. Vi bakker op om hinanden og det skal vi fortsætte med.

Vi skal senere have valg i Støtteforeningen og vi håber at nogle af jer vil stille op. Det er et
spændende arbejde vi gør, og vi er med til at forsøde børnenes hverdag. Tænk om det ikke
kunne være noget for dig.

Støtteforeningens bestyrelse består af,

Heidi Pascu- Formand
Anne Mette Engelbrecht Hansen -Kasserer
Jan Agersnap Thomsen
Ann Skjødt Rasmussen
Anne Marie Hansen ( vores 1. suppleant som er trådt i stedet for Tina Klau pr. 21. september
2021)

2. suppleant Marianne Alis Heide Nørgaard Nielsen

Her til slut vil jeg sige en stor tak Til Tina Klau, som har måtte trække sig fra Støtteforeningen
af personlige årsager. Tak for dit engagement Tina. Du har gjort det rigtig godt. I stedet er
vores 1. suppleant Anne Hansen trådt til. Vi ser frem til et rigtig godt samarbejde. Også en
stor tak til Marianne Nielsen, som har været vores 2. suppleant. Tak fordi du har stillet dig til
rådighed.

Og til allersidst en stor tak til 1.klasse for at være behjælpelig i aften med osteanretning og
vin. Fantastisk når vi står sammen. Tak.

Skrevet af Heidi Pascu, Støtteforeningens formand.


